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POLANICA-ZDRÓJ (inf. wł.). Przed dwoma laty druhowie z miejscowej jednostki Ochotniczej
Straży Pożarnej odnotowali najwięcej wyjazdów do zdarzeń wymagających ich obecności. W
roku 2020 w tej samej statystyce powiatowej znaleźli się na drugim miejscu. To pokazuje,
że ich dużej aktywności towarzyszy chęć spieszenia z pomocą tym wszystkim osobom i
podmiotom, którzy jej potrzebują.

Teraz użytkowana remiza już okazuje się za ciasna

- Strażacy z OSP Polanica-Zdrój gaszą pożary, wyciągają z opresji uczestników wypadków drogowych,
a że mają ukończone kursy wysokościowe oraz z ratownictwa wodnego, to i do tego rodzaju zdarzeń
są wzywani - mówi burmistrz Mateusz Jellin. - To dopinguje gminę do systematycznych wydatków
na zakup nowszego wyposażenia. W zeszłym roku zakupiliśmy za milion złotych średni samochód
bojowy, który stanął obok drugiego, też niemal nowego pojazdu. Do tego dochodzi wzmacnianie OSP
w urządzenia techniczne i sprzęt osobisty. Jest już tego na tyle, że dotychczas użytkowana remiza
okazuje się za mała dla dalszego funkcjonowania.

W przyszłym roku urząd burmistrza ogłosi przetarg na wyłonienie wykonawcy projektu nowoczesnej
remizy. Ma powstać około 400 metrów od teraz użytkowanej, w rejonie ul. Kościuszki. Inwestycja
powinna zaistnieć na początku przyszłej  kadencji  samorządu. Dzięki jej  sfinalizowaniu odetchną
mieszkańcy osiedla przy ul. Spółdzielców, których często odzywająca się syrena - nie da się ukryć -
mocno irytuje.

Polaniccy  strażacy  już  deklarują  wykonanie  systemem gospodarczym wielu  prac  porządkowych
wokół  przyszłego  obiektu,  jak  w  nim  samym.  Można  polegać  na  ich  słowie,  bo  dotychczas
niejednokrotnie dali dowód swojej rzetelności...

- Ze strażakami jest nam pod rękę. Wychodzą z cennymi inicjatywani, na przykład co jakiś czas
porządkują  Bystrzycę  Dusznicką  na  miejskim  odcinku,  zapewniają  ochronę  imprez  masowych
organizowanych na terenie Polanicy, prowadzą w szkołach pogadanki związane z bezpieczeństwem
pożarowym. Teraz druhowie zaangażowali się we wspieranie miasta w działaniach antycovidowych -
wymienia gospodarz kurortu. - Cieszy fakt, że pojawiają się następcy; działa drużyna młodzieżowa, w
składzie jednostki są obecne kobiety. Sądzę, że nowa remiza będzie szczególnym dowodem uznania
lokalnej społeczności dla naszej OSP.
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